

Company for Mechanical Industries

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

Policy for Health, Safety, and Environmental Protection

ELMOJ company is committed in all its work and activities to all local and international legislation related to health, safety, environmental protection, quality control and all procedures related to it externally between the company and the state and all beneficiaries of its services internally between the company and its employees, and this includes the use of the following principles and commitments.

تلتزم شركة الموج في جميع أعمالها وأنشطتها بكافة التشريعات المحلية والدولية المتعلقة بالصحة والسلامة وحماية البيئة ومراقبة الجودة، وجميع الإجراءات المتعلقة بها خارجياً بين الشركة والدولة وجميع المستفيدين من خدماتها، وداخلياً بين الشركة والعاملين بها، ويشمل ذلك استخدام المبادئ والالتزامات التالية: -

1- Applying the procedures of health, safety and quality standards in all the company's works in order to achieve the business goals and reach a recognized accreditation in this field.

1- تطبيق إجراءات الصحة والسلامة والجودة في جميع أعمال الشركة من أجل تحقيق أهداف الشركة، وبلوغ اعتماد معترف به في هذا المجال.

2- Protecting and promoting health and safety for those who benefit from the company's services and businesses, directly or indirectly, and avoiding damages and work injuries for all workers.

2- حماية وتعزيز الصحة والسلامة للمستفيدين من خدمات الشركة وأنشطتها بشكل مباشر أو غير مباشر وتجنب الأضرار وإصابات العمل لجميع العاملين.

3-Avoiding and reducing the negative effects on the environment and preventing pollution.

3- تجنب وتقليل الآثار السلبية على البيئة، ومنع التلوث.

4-Prevent damage to property and assets resulting from accidents.

4- منع الأضرار التي قد تلحق بالملكات والأصول بسبب الحوادث.

5- Requiring all workers, contractors and subcontractors to be fully aware of and to agree to the company's requirements in the areas of health and safety, environmental protection and quality.

5- إلزام جميع العاملين والمقاولين من الباطن بالإلمام التام بمتطلبات الشركة، والموافقة عليها في مجالات الصحة والسلامة وحماية البيئة والجودة.

6- Implement and establish an integrated management system that identifies, evaluates and manages all aspects of health, safety, environment and quality related to all activities and businesses of the company.

6- تطبيق وإنشاء نظام إدارة متكامل، يحدد ويقيم جميع جوانب الصحة والسلامة والبيئة والجودة المتعلقة بجميع أنشطة وأعمال الشركة.

7- Preparing and maintaining an emergency response plan to reduce the risks of negative effects resulting from it during its possible occurrence.

7- إعداد وتوفير خطة استجابة للطوارئ لتقليل مخاطر الآثار السلبية عند احتمال حدوثها.

The company is also committed to providing the necessary resources and full support for the implementation of this policy at all levels of the company and seeks continuous improvement of its performance within a complete administrative system for health, safety, environment and quality control. The responsibility and compliance with these principles and policies rests with all departments, managers, all supervisors and The company's employees, and the company will ensure that all employees and workers are properly aware and trained.

كما تلتزم الشركة بتوفير الموارد اللازمة والدعم الكامل لتنفيذ هذه السياسة على جميع مستويات الشركة، وتسعى إلى التحسين المستمر لأدائها من خلال نظام إداري متكامل للصحة والسلامة والبيئة ومراقبة الجودة، وتقع مسؤولية التقيد بهذه المبادئ والسياسات على عاتق جميع الإدارات والمديرين، وجميع المشرفين وموظفي الشركة، وستضمن الشركة أن جميع العاملين بها على دراية وتدريب بشكل صحيح.

عبد المنعم فرحات / المدير العام

Abdulmonaim Farhat

General Manager